
PROTOKÓL NR XV/2015  

Z ODBYTEJ XV SESJI  

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

w dniu 2 grudnia 2015 r. 

 

 

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu. 

Rozpoczęła się o godz. 10 00 , a zakończyła się o godz. 13 30 . 

 

 

W obradach uczestniczyli : 

 - Radni Rady Miejskiej w ustawowym składzie – 15 radnych  

Zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radny Wiesław Rypiński spóźnił się, nie głosował w/s zatwierdzenia porządku obrad. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

oraz:  

 

- Jarosław Perzyński – Burmistrz miasta Sierpca 

- Ewa Leszczyńska – Z-ca Burmistrza miasta Sierpca 

- Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski 

- Barbara Wojciechowska-Dobies – Sekretarz Miejski  

- Marcin Zasadowski – Radca Prawny UM  

- Dyrektorzy jednostek samorządowych 

- Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego  

- media 

 

Obradom przewodniczył Jerzy Zbigniew Stachurski – przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Sekretarzem obrad został radny Bogdan Bartnicki.  

 

 

Do punktu 1-go – Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału miasta Sierpca.  Następnie 

przewodniczący obrad powitał wszystkich radnych oraz osoby zaproszone. Po czym 

stwierdził, że obecnych jest 14  radnych w związku z czym Rada może obradować 

i podejmować prawomocne uchwały. 



Do punktu 2-go. Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt porządku 

dziennego  wraz z zaproszeniem na sesję – załącznik nr 3,  ale pozwoli sobie go jeszcze 

odczytać dla wiadomości mieszkańców. Po  odczytaniu porządku dziennego 

zebrania zapytał radnych, czy mają uwagi do porządku.  

Pan Marek Chrzanowski – wiceprzewodniczący RM przypomniał, że podczas 

posiedzenia komisji wspólnej w dniu 30.listopada br.  radni ustalili,  iż punkt 13 

w/s nadania nazwy nowo powstałej w Sierpcu ulicy  zostanie zdjęty. Złożył tym samym 

wniosek formalny w/s usunięcia punktu 13. z porządku dziennego obrad. 

Przewodniczący obrad uzupełnił wypowiedź  pana M. Chrzanowskiego informując, 

że Rada Miejska chce powołać doraźną komisję, która zajęłaby się nazewnictwem 

ulic i placów w mieście.  

 

W związku z brakiem pytań i jakichkolwiek uwag przewodniczący obrad zarządził 

głosowanie.  

 

Rada Miejska przyjęła jednogłośnie ( za- 14 radnych) do realizacji następujący 

porządek dzienny obrad : 

 

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XIV  sesji RM. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących Komisji. 

5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Uchwała w/s zmiany Statutu Miasta Sierpca przyjętego Uchwałą Nr 409/LX/2014 

z 26.03.2014 r. w/s uchwalenia Statutu Miasta Sierpca (Dz. Urz. Woj. Maz. poz.3878 

z 11.04.2014 r.) 

9. Uchwała w/s wyboru członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca. 

10. Uchwała w/s uchwalenia Regulaminu: „Organizacja przyjmowania i załatwiania 

skarg przez Radę Miejską Sierpca”. 

11. Uchwała w/s realizacji Miejskiego Programu „Sierpecka Karta Dużej Rodziny”. 

12. Uchwała w/s ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego, szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych na terenie Gminy Miasta Sierpc przez osoby fizyczne lub prawne 

inne niż Gmina Miasto Sierpc oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania dotacji.. 

13. Uchwała w/s wyrażenia zgody na wydzierżawienie części niezabudowanej działki 

na okres 20 lat w drodze przetargu ustnego nieograniczonego.  

14. Uchwała w/s zamiany nieruchomości. 

15. Uchwała w/s sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

16. Uchwala w/s określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2016 

obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

17. Uchwała w/s określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2016 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 



18. Uchwała w/s obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2016 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

19. Uchwała w/s obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowana jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na 2016 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

20. Uchwała w/s określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

21. Uchwała w/s opłaty targowej. 

22. Uchwala w/s opłaty od posiadania psów na 2016 rok. 

23. Uchwała w/s zmiany uchwały Nr 404/LIX/2014 z d. 13.02.2014 r. w/s wniesienia 

aportu na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EMPEGEK” 

Sp. z o.o. w Sierpcu. 

24. Uchwała w/s zmiany Uchwały Nr 234/XXXII?2012 z d.23.10.2012 r. w/s wniesienia 

aportu na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EMPEGEK” 

w Sierpcu Sp. z o.o. 

25. Uchwała w/s zmiany Uchwały Nr 405/LIX/2014 z d. 13.02.2014 r. w/s wniesienia 

aportu na rzecz Miejskiego przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EMPEGEK” 

Sp. z o.o. w Sierpcu. 

26. Uchwała w/s zmian do budżetu na 2015 r. 

27. Sprawy rożne. 

28. Komunikaty. 

29. Zakończenie obrad. 
 

 

Do punktu 3-go. Przyjęcie protokołów z XIV sesji RM.  

 

Przewodniczący obrad poinformował, że protokół z XIV zwyczajnej sesji RM 

z dnia  28.października 2015 r. znajduje się do wglądu w sekretariacie obrad. Każdy 

radny może się z nim zapoznać i do czasu zakończenia sesji wnieść swoje uwagi. Jeżeli 

fakt ten nie nastąpi do zakończenia sesji, wówczas protokół zostanie zatwierdzony.  

 

 

Do punktu 4-go. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady 

i przewodniczących Komisji. 

 

Przewodniczący obrad poinformował zebranych, że wpłynęły informacje dotyczące 

oświadczeń majątkowych Naczelników UM oraz pani Marzeny Sawickiej -Prezesa 

Zarządu TBS – u. Wynika z nich, że poza drobnymi uchybieniami formalnymi US nie ma 

zastrzeżeń do wymienionych osób.  

 

Pan Marek Chrzanowski przekazał  informacje o udziale przewodniczących RM 

w uroczystości zakończenia Roku świętego Jana Pawła II. Następnie w imieniu 

własnym i przewodniczącego RM podziękował wszystkim osobom, które przyczyniły 

się do zorganizowania tak pięknej uroczystości.  

 

Po tym głos zabrali przewodniczący Komisji. Jako pierwsza sprawozdanie z pracy 

Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia przedstawiła radna Barbara Gil. 

Stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  



Pani B. Gil zaprosiła również radnych, szczególnie tych zainteresowanych tematyką 

sportu, na grudniowe posiedzenie Komisji, podczas którego poruszony zostanie temat: 

„MOSiR czy koordynator sportu w mieście?”. 

 

Jako następny glos zabrał pan Krzysztof Rudowski – przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej. Wyjaśnił on zebranym, że w związku z brakiem wymaganej minimalnej 

liczby trzech członków, Komisja musiała zawiesić działalność, co zgłosił pisemnie 

do przewodniczącego RM.  

Poinformował również o terminie (15.grudnia 2015 r.), do którego  oczekuje na wnioski 

radnych do planu pracy Komisji. 

 

Kolejne sprawozdanie odczytał pan Zbigniew Długokęcki – przewodniczący Komisji, 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji. Stanowi ono 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Poinformował on również o kolejnym 

posiedzenie Komisji. 

 

Pan Wiesław Rypiński – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji poinformował zebranych, że Komisja obradowała 

dwukrotnie 16 i 26 listopada, były to komisje tematyczne. Pierwsza dotyczyła 

Ciepłowni w Sierpcu, tematem drugiej był budżet na 2016 rok. Następnie podziękował 

prasie za opublikowanie artykułów na w/w tematy.  

 

Przewodniczący obrad skierował pytanie do pana Waldemara Frydrychowicza – 

przewodniczącego Klubu Radnych Miejskich „Wspólnie dla Sierpca” o to, czy chce 

zabrać głos w tym punkcie.  

Pan Waldemar Frydrychowicz  podziękował i nie wypowiedział się w tym punkcie. 

 

 

Do punktu 5-go. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta poinformował, że podczas sesji przedstawi 

tylko najważniejsze informacje, a całe sprawozdanie dostępne będzie na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego. Pełne sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 

do niniejszego protokołu.  

W punkcie X sprawozdania Burmistrz podziękował harcerzom oraz uczniom z klasy 

policyjnej  Zespołu Szkół Nr 1w Sierpcu za zaangażowanie się w obsługę święta 

1. Listopada.  

W punkcie dotyczącym spraw organizacji pozarządowych Burmistrz powiadomił, 

że konkurs dla nich zostanie ogłoszony wcześniej. Nie chce czekać do marca, jak to 

było w roku ubiegłym, chce umożliwić organizacjom rozpoczęcie działalności wraz 

z początkiem roku. 

W punkcie Utrzymanie czystości i porządku w mieście poinformował, że rozpoczęto 

akcję zima poprzez wystawienie pojemników z piaskiem. Dodał, że zostało 

wymienionych sześć uszkodzonych pojemników. 



W punkcie Zawarte umowy Burmistrz poinformował, że została zawarta umowa 

na montaż i demontaż dekoracji świątecznych. Dodał także, że w najbliższych dniach 

nastąpi dekorowanie miasta. W tym roku rozświetlone zostaną dwa trakty, ulice 

Piastowska i Płocka oraz plac kard S. Wyszyńskiego. Dzięki naprawie starych dekoracji 

świetlnych i zakupie nowych większa część miasta będzie oświetlona.  

Burmistrz poinformował również, że 10 listopada 2015 r. z firmą Konsultacje 

Energetyczne Kamiński i Kraśniewski sp. j.,  została podpisana trzyletnia umowa dot. 

osiągania oszczędności ekonomicznych z zakresu zarządzania kosztami usługi 

dystrybucji energii elektrycznej w mieście oraz w podległych mu jednostkach 

organizacyjnych. Dodał, że w wyniku umowy miasto może oszczędzić 

do kilkudziesięciu tysięcy złotych. Zachęcił również jednostki samorządowe 

do zawierania takich umów.  

Burmistrz pogratulował, drużynie reprezentującej miasto Sierpc, zdobycia pierwszego 

miejsca w VII Samorządowych Mistrzostwach Polski w Wałbrzychu. Podkreślił, 

że spośród 18 drużyn biorących udział w zawodach sierpczanie okazali się najlepsi. 

W punkcie Sprawy różne Burmistrz zaznaczył, że intensyfikuje działania w/s realizacji 

programu Senior Vigor, w ramach którego chce zapewnić 5 miejsc w Domu Pomocy 

Społecznej w Szczutowie. Program obejmuje kilkugodzinną opiekę nad osobami 

starszymi w ciągu dnia. Za pośrednictwem telewizji kablowej zwrócił się 

do mieszkańców o zgłaszanie do programu.  

Kończąc swoją wypowiedź Burmistrz zaprosił mieszkańców Sierpca do udziału 

w miejskich Mikołajkach, które odbędą się 6. grudnia. 

 

Do punktu 6-go.  Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Bogdan Bartnicki złożył na piśmie 3 interpelacje, które dotyczą: 

 - stworzenia Karty Seniora, 

 - postawienia śmietników na psie odchody, 

 - przeprowadzenia remontu chodnika przy ul. Kasztanowej oraz drogi wew. 

ul. Osiedlowa 

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce Interpelacji od poz. 86 do 88. Stanowią 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Radny Wojciech Jaworowski złożył na piśmie 3 interpelacje, które dotyczą:  

 - rozwiązania umowy o pracę z dotychczasowym spec. ds. pozyskiwania środków 

zewnętrznych i w związku z tym faktem przyszłości pozyskiwania  środków przez UM, 

bo jak radnemu wiadomo brak działań Burmistrza spowodował nieskorzystanie 

ze środków na dofinansowanie oświaty; 

 - czy pani Ewa Wysocka – dotychczasowa dyrektor CKiSZ jest nadal pracownikiem 

Centrum i na jakim stanowisku oraz jak Burmistrz widzi dalsze losy Pracowni 

Dokumentacji Dziejów Sierpca, 

- podawania informacji na BIP-ie. 

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce Interpelacji od poz.81 do 83. Stanowią 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  



Radna Magdalena Stasiak złożyła na piśmie 2 interpelacje, które dotyczą: 

-  finansowania zdań zleconych przez organy nadrzędne, 

 - rozliczenia środków finansowych Komitetu Czynu Pomocy w SP nr 3 

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce Interpelacji od poz. 84 do 85. Stanowią 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

Radny Waldemar Frydrychowicz  - panie Burmistrzu chciałbym poznać pańskie zdanie 

na temat budowy hali przy Gimnazjum Miejskim. Czy nadal jest to dla Pana priorytet? 

 

Radna Barbara Gil złożyła 4 interpelacje, które -  dotyczą: 

 - zakupu przez Miasto karmy dla ptaków i rozdanie jej mieszkańcom, 

 - kwoty jaką Miasto zapłaciło za sprawy sądowe dyr. SP nr 3, 

 - wywozu śmieci wielkogabarytowych i uelastycznienia godzin ich odbioru, 

 - stałej kontroli porządku przy ul. Konstytucji 3-go Maja 

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce Interpelacji od poz. 89 do 92. Stanowią 

załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący obrad ogłosił 10 minut przerwy. 

 

 

 

 

Do punktu 7-go. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Burmistrz  udzielił następujących odpowiedzi: 

w/s pojemników na psie odchody - w budżecie na 2016 rok są zarezerwowane środki 

na zakup 10 szt. pojemników na psie odchody; 

w/s  karty seniora – jest to ciekawy pomysł, w swojej kampanii mówiłem o karcie 

sierpczanina, podczas dzisiejszej sesji będziecie Państwo procedowali uchwałę w/s 

Sierpeckiej Karty Dużej Rodziny. Jeżeli ten projekt sfinalizujemy będziemy mogli zająć 

się kartą sierpczanina czy seniora; 

w/s  remontu ulic Kasztanowej i Osiedlowej – są uwzględnione w przyszłorocznym 

budżecie; 

w/s projektów oświatowych – nie zgodzę się z panem radnym W. Jaworowskim, który 

mówił, że straciliśmy pieniądze. Gdyby miał Pan możliwość przeanalizowania tych 

dokumentów, to doszedłby Pan do wniosku, że są to środki, z których w tej chwili Sierpc 

nie mógł,  a na pewno nie powinien korzystać. To były pieniądze na projekty miękkie. 

Gdybyśmy z nich skorzystali musielibyśmy zatrudnić nowych nauczycieli, biorących 

udział w projekcie, na kolejne 5 lat.  Jeśli chodzi o oświatę, to chcę poinformować, że 

z roku na rok zwiększamy środki na oświatę i są to naprawdę bardzo duże kwoty. Mogę 

powiedzieć, że oświata jest moim oczkiem w głowie, czego dowodem jest fakt 

iż chcemy pozyskać ponad milion złotych na zajęcia dla młodzieży. W tym celu 



w szkołach zostaną przeprowadzone ankiety badające faktyczne potrzeby, to będą 

dodatkowe godziny dla naszych nauczycieli.;  

w/s pani dyr. CKiSZ – proszę pytać obecnego dyrektora CKiSz,  próbowałem 

zorganizować spotkanie dyrektorów, ale Pani Ewa Wysocka jest na zwolnieniu 

lekarskim i kontakt z nią jest utrudniony. ; 

w/s Pracowni Dokumentacji Dziejów Miasta Sierpca  - jestem osobą poważną 

i nie zajmuję się plotkami. W tym momencie pan Weber pełni obowiązki dyrektora 

i umowa z nim zostanie przedłużona. Trwają prace nad wykorzystaniem Pracowni przy 

projekcie wykopalisk. Rozmawiamy z panią Jaszczak – konserwatorem zabytków w tej 

sprawie. Plotki są w żaden sposób nieuzasadnione.; 

w/s BIP – uważam, że obecnie istniejący zapis jest czytelny, ale jeśli istnieje potrzeba 

tagowania, zapytam o techniczne możliwości.; 

w/s interpelacji radnej M. Stasiak – ze względu na szczegółowość udzielę odpowiedzi 

na piśmie; 

w/s budowy hali przy GM – proszę Państwa w trakcie kampanii informowałem, że jest 

dla mnie ważna zarówno budowa hali jak i stadionu. Chciałbym, niezależnie od tego 

co Państwo Radni wybiorą jako pierwszy projekt, zrealizować obie inwestycje. Drugą 

rozpocząć pod koniec kadencji. Każda z tych inwestycji to koszt około 4 mln złotych . 

W tym roku nie zadłużyliśmy miasta. W przyszłym roku, mimo tych prawie 8 mln, które 

poszły na inwestycję, planuję również nie  zadłużać miasta. Musimy się zastanowić czy 

posiadane projekty nie są nad wyraz duże w stosunku do tego, co dzieje się w mieście. 

Tym bardziej, że Rząd nie daje nam pewności, że gimnazja będą istniały.; 

w/s porządku przy ul. Konstytucji 3-go Maja – ostatni raz w poniedziałek były zbierane 

śmieci, staramy się robić to cyklicznie mimo iż nie jest to nasz teren.; 

w/s karmy dla ptaków – nie jest to zadanie własne Gminy, możemy poszukać jakiegoś 

sponsora w wytwórni pasz, żeby odpad, który nadawałby się dla ptaków jakoś 

wygospodarować.; 

w/s kosztów spraw sądowych – udzielę szczegółowej odpowiedzi na piśmie.;  

w/s odbioru śmieci wielkogabarytowych – przewodniczący Z.O. informował 

mieszkańców o możliwości odbioru w terminach zgodnych z harmonogramem 

i uzyskania pomocy. Z tej oferty skorzystało kilkanaście osób.  

Przewodniczący obrad zabrał głos w tej sprawie – uważam, że są takie dni w roku jak 

święta, że moglibyśmy zorganizować dodatkowy przejazd samochodu. 

Burmistrz – najbliższy termin to 19. grudnia. 

Przewodniczący obrad – tak, ale chodzi o ten ostatni dzień przed świętami.  

Pani Ewa Leszczyńska – z-ca Burmistrza – w związku z tym należy zacząć od zmiany 

regulaminu wywozu śmieci. 

Pani Barbara Gil - Dawniej był taki dobry zwyczaj, że firma sprzątająca przyjeżdżała 

w niedzielę rano i uprzątała śmieci, które mieszkańcy podczas sobotniego sprzątania 

wyrzucali. Powtarzam to był dobry zwyczaj. 

Radny Zbigniew Długokęcki chciał jeszcze zadać pytanie , ale Przewodniczący obrad 

poinformował go, że czas zadawania pytań w tym punkcie minął.  

 

 



Przewodniczący obrad  pan Jerzy Zbigniew Stachurski przekazał dalsze prowadzenie 

sesji panu Dariuszowi Malanowskiemu -  wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej. 

 

 

Do punktu 8-go. Uchwała w/s zmiany Statutu Miasta Sierpca przyjętego Uchwałą 

Nr 409/LX/2014 z 26.03.2014 r. w/s uchwalenia Statutu Miasta Sierpca (Dz. Urz. Woj. 

Maz. poz.3878 z 11.04.2014 r.) 

 

Radni nie mieli pytań do mecenasa Marcina Zasadowskiego, który przygotowywał 

uchwałę.  

W związku powyższym uchwala została poddana pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w glosowaniu jawnym ( za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących – 1, radny 

Z. Długokęcki) podjęła: 

 

 

UCHWAŁĘ Nr 131/XV/2015  

w/s zmiany Statutu Miasta Sierpca przyjętego uchwałą Nr 409?LX?2014 z 

26.03.2014 r. w/s uchwalenia Statutu Miasta Sierpca (Dz. Urz. Woj. Maz. poz. 

3878 z 11.04.2014 r.) 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 9-go. Uchwała w/s wyboru członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

Sierpca. 

 

Przewodniczący obrad przypomniał, że podjęcie tej uchwały jest konieczne z uwagi 

na brak minimalnej, zgodnej ze statutem, liczby członków (3 osoby) spowodowany 

rezygnacją dotychczasowego członka Komisji pana Marka Chrzanowskiego.  

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatur. Swoją kandydaturę na członka Komisji 

zgłosił radny Bogdan Bartnicki. Nie było innych zgłoszeń.  

Po tym Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie nad nią.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 132/XV/2015 

w/s wyboru członka Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik  nr 12 do niniejszego protokołu. 



Do punktu 10-go. Uchwała w/s uchwalenia Regulaminu: „Organizacja przyjmowania 

i załatwiania skarg przez Radę Miejską Sierpca”. 

 

Radni nie mieli pytań dotyczących uchwały, w związku z czym 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 133/XV/2015 

w/s uchwalenia Regulaminu „Organizacja przyjmowania i załatwiania skarg 

przez Radę Miejską Sierpca” 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  

 

 

Do punktu 11-go. Uchwała w/s realizacji Miejskiego Programu „Sierpecka Karta Dużej 

Rodziny”. 

 

Pan Waldemar Frydrychowicz poprosił pana Burmistrza o krótki komunikat 

do mieszkańców w tej sprawie.  

Burmistrz wyjaśnił, że Sierpecka Karta Dużej Rodziny obejmie rodziny z trójką i większą 

liczbą dzieci. Następnie dodał, że jako pierwsze Sierpecką Kartę otrzymają rodziny 

korzystające z pomocy Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Zaznaczył 

jednocześnie, że będą one także dostępne dla osób niekorzystających z pomocy 

społecznej. Poinformował także, że najpóźniej na początku 2016 roku zostanie 

zorganizowane spotkanie z przedsiębiorcami. Dotychczas chęć udziału zgłosiło pięciu 

przedsiębiorców z terenu Sierpca. Poza tym dyrektor CKiSZ, pan Jarosław Żmijewski 

zapewnił Burmistrza, że posiadacze Karty będą mogli kupować bilety do kina w cenie 

biletu grupowego. Po okazaniu Karty jej właściciel będzie mógł skorzystać z rabatu 

w wysokości 5-10%, zależnie od deklaracji firmy. Pełną listę lokalnych firm podamy 

na początku 2016 roku.  

Pani Barbara Gil  poprosiła Burmistrza o dopowiedzenie w jakim wieku dzieci objęte są 

tym programem. 

Burmistrz wyjaśnił, że dotyczy to dzieci do ukończenia 18 roku życia lub 26 jeżeli nadal  

uczą się. 

 

Radni nie mieli więcej pytań w sprawie Karty Dużej Rodziny. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 134/XV/2015 

w/s realizacji Miejskiego Programu „Sierpecka Karta Dużej Rodziny” 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 



Do punktu 12-go. Uchwała w/s ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego, szkół podstawowych 

i gimnazjów prowadzonych na terenie Gminy Miasta Sierpc przez osoby fizyczne lub 

prawne inne niż Gmina Miasto Sierpc oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji.. 

 

Przewodniczący obrad przypomniał, że ten punkt porządku został dokładnie 

omówiony podczas wspólnego posiedzenia Komisji.  

Radni nie mieli więcej pytań. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 15) podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR 135/XV/2015 

w/s ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego, szkół podstawowych i gimnazjów 

prowadzonych na terenie Gminy Miasta Sierpc przez osoby fizyczne lub 

prawne inne niż Gmina Miasto Sierpc oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji.. 
 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Do punktu 13-go. Uchwała w/s wyrażenia zgody na wydzierżawienie części 

niezabudowanej działki na okres 20 lat w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego.  

 

Przewodniczący obrad zapytał radnych czy mają pytania. Przypomniał, że uchwała 

była omawiana podczas posiedzenia wspólnego Komisji. Dodał również, że radni 

wyrazili zgodę na tę dzierżawę, ponieważ mieszkańcy wnioskujący o nią chcą 

zainwestować.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 136/XV/2015 

w/s wyrażenia zgody na wydzierżawienie części niezabudowanej działki na 

okres 20 lat w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

 

 



Do punktu 14-go. Uchwała w/s zamiany nieruchomości.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 137/XV/2015 

w/s zamiany nieruchomości 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 15-go. Uchwała w/s sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 138/XV/2015 

w/s sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 16-go. Uchwala w/s określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na rok 2016 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

 

Burmistrz poinformował, że nim przedłożył Radzie Miasta projekt uchwały wraz 

ze swoimi pracownikami poświęcił wiele czasu na kompleksową analizę sytuacji 

finansowej Miasta i doszedł do wniosku, że zarówno ze względów społecznych jak 

i ekonomicznych nie chce podnosić podatków. W związku z czym podatki w 2016 roku 

pozostaną na poziomie tych z roku 2015. Następnie zwrócił się do radnych z prośbą 

o poparcie jego decyzji i podjęcie uchwały w tej sprawie.  

 

 



Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 139/XV/2015 

w/s określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2016 

obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 17-go. Uchwała w/s określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2016 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 140/XV/2015 

w/s określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 

2016 obowiązujących na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

 

Do punktu 18-go. Uchwała w/s obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna, 

przyjmowaną jako podstawa obliczania podatku leśnego na 2016 r. na terenie Gminy 

Miasta Sierpc. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 141/XV/2015 

w/s określenia  średniej ceny sprzedaży drewna, przyjmowaną jako 

podstawa obliczania podatku leśnego na 2016 r. na terenie Gminy Miasta 

Sierpc. 

 



Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

Do punktu 19-go. Uchwała w/s obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowana jako 

podstawa obliczania podatku rolnego na 2016 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 142/XV/2015 

w/s obniżenia  średniej ceny skupu żyta, przyjmowaną jako podstawa 

obliczania podatku rolnego na 2016 r. na terenie Gminy Miasta Sierpc. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 20-go. Uchwała w/s określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 143/XV/2015 

w/s określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 21-go. Uchwała w/s opłaty targowej. 

 

Przewodniczący obrad zapytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos. 

Pani Barbara Wierzbicka zapytała czy są to nowe stawki opłat. 

Przewodniczący obrad odpowiedział, że pozostają na poziomie z 2015 roku.  

 

 

W związku z brakiem innych pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę 

pod głosowanie.  



Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 144/XV/2015 

w/s opłaty targowej. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 22-go. Uchwala w/s opłaty od posiadania psów na 2016 rok. 

 

Burmistrz poinformował, że postanowił pozostawić opłatę od posiadania psów 

na poziomie z roku 2015. Dodał, że w przyszłym roku zostaną zainstalowane na terenie 

miasta pojemniki na psie odchody, a do końca 2016 roku zostanie wdrożony program 

adopcji psów. Osoby adoptujące psa, który ma trafić do schroniska, otrzymają ulgę 

w podatku od posiadania psa. Na koniec poprosił radnych o zaakceptowanie stawki 

podatku na 2016 rok i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

 

W związku z brakiem  pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym  (za-14,  przeciw – 0, wstrzymujących – 1 radny 

- K. Skrzyński) podjęła  

 

 

UCHWAŁĘ NR 145/XV/2015 

w/s opłaty od posiadania psów na 2016 rok. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

Do punktu 23-go. Uchwała w/s zmiany uchwały Nr 404/LIX/2014 z d. 13.02.2014 r. w/s 

wniesienia aportu na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

„EMPEGEK” Sp. z o.o. w Sierpcu. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 



UCHWAŁĘ NR 146/XV/2015 

w/s zmiany uchwały Nr 404/LIX/2014 z d. 13.02.2014 r. w/s wniesienia aportu 

na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EMPEGEK” Sp. 

z o.o. w Sierpcu. 
 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 24-go. Uchwała w/s zmiany Uchwały Nr 234/XXXII?2012 z d.23.10.2012 r. 

w/s wniesienia aportu na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

„EMPEGEK” w Sierpcu Sp. z o.o. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

UCHWAŁĘ NR 147/XV/2015 

w/s zmiany Uchwały Nr 234/XXXII?2012 z d.23.10.2012 r. w/s wniesienia aportu 

na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EMPEGEK” 

w Sierpcu Sp. z o.o. 
 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 25-go. Uchwała w/s zmiany Uchwały Nr 405/LIX/2014 z d. 13.02.2014 r. w/s 

wniesienia aportu na rzecz Miejskiego przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

„EMPEGEK” Sp. z o.o. w Sierpcu. 

 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

 

 



UCHWAŁĘ NR 148/XV/2015 

w/s zmiany Uchwały Nr 405/LIX/2014 z d. 13.02.2014 r. w/s wniesienia aportu 

na rzecz Miejskiego przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej „EMPEGEK” Sp. 

z o.o. w Sierpcu. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 26-go. Uchwała w/s zmian do budżetu na 2015 r. 

 

Przewodniczący obrad zapytał czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie 

porządku. 

Pani Barbara Gil odniosła się do prośby pani Grażyny Krawczyńskiej – dyr. SP nr 3 

w Sierpcu, która na poprzedniej sesji RM wnioskowała o zwiększenie budżetu jej 

placówki o 150 tys. zł w związku z nieprzewidzianymi wydatkami. Ponieważ w uchwale 

w/s zmian w budżecie na 2015 rok kwota, o którą wnioskuje dyrektor SP nr 3 została 

uwzględniona, Radna poprosiła panią Skarbnik o odczytanie pisma wyjaśniającego, 

które wpłynęło do Biura Rady, a którego sygnatariuszem jest Burmistrz miasta.  

Skarbnik odczytała treść pisma, które stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 

protokołu. 

Pani Barbara Wierzbicka zapytała panią Skarbnik czy szczegółowe zaplanowanie 

wszystkich wydatków jest trudne do zrealizowania oraz czy w przeszłości zdarzały się 

przypadki kiedy wraz z końcem roku należało zwiększyć budżet placówkom 

oświatowym. 

Skarbnik wyjaśniła, że przez 9 lat jej kariery jako skarbnika nie zdarzył się taki przypadek. 

Najczęściej na kontach placówek oświatowych są nadwyżki z czego finansowane są 

drobne remonty lub zakupy najbardziej potrzebnych rzeczy.  

Pan Wojciech Jaworowski odniósł się do słów „brak należytego planowania” użytych 

w piśmie wyjaśniającym i zapytał Burmistrza w jaki sposób można zaplanować urlop 

dla poratowania zdrowia, który nauczyciel zgłasza w trakcie roku szkolnego. Jego 

zdaniem nie jest to możliwe i w związku z tym uważa powyższe stwierdzenie 

za bezzasadne.  

Skarbnik wyjaśniła, że zmiany budżetowe można wprowadzać w ciągu roku, czego 

doskonałym przykładem jest Gmina Miasto Sierpc. Poza tym dodała, że Zarządzenie 

Burmistrza z 2010 roku pozwoliło jednostkom organizacyjnym dokonywać zmian 

na bieżąco, na podstawie dokumentu przedłożonego przez kierownika jednostki 

organowi prowadzącemu. Dzięki takiej informacji Skarbnik może planować wydatki 

i informować radnych o zachodzących zmianach. Dlatego tworzy się Wieloletnią 

Prognozę Finansową Miasta. Zapytała także radnych co stałoby się, gdyby 

w budżecie miasta nie było pieniędzy na dofinansowanie szkoły. Dodała, że Gmina 

nie może żyć z dnia na dzień, potrzebne jest należyte planowanie.  

Z-ca Burmistrza dodała, że projekt budżetu na dany rok jest sporządzany w określonym 

terminie i jej zdaniem podstawowe jest pytanie czy pani dyrektor, przygotowując go, 

miała wiedzę na temat urlopów. Jeżeli tak, to powinna te dane zawrzeć w projekcie 



budżetu. Są sprawy, których z oczywistych względów przewidzieć się nie da, jak 

chociażby spalenie się patelni. Jeżeli  jednak dyrektor wie, że jakiś nauczyciel robi 

awans zawodowy, to powinien przewidzieć, że wraz z jego osiągnięciem będzie 

musiał wypłacić wyższe wynagrodzenie nauczycielowi. I to właśnie powinno zostać 

zaplanowane. Jeżeli mimo wiedzy dyrektor nie planuje, to jest to właśnie owa 

nierzetelność wspomniana w piśmie.  

Pani Grażyna Krawczyńska – dyr. SP nr 3 w Sierpcu nie zgodziła się ze stwierdzeniem, 

że nie zaplanowała lub też zaniedbała planowanie. Następnie wyraziła zdziwienie, 

że odczytane zostało tylko pismo Burmistrza, a zabrakło pisma, które skierowała 

do przewodniczącej Komisji Społecznej pani B. Gil. W nim właśnie zawarła 

szczegółowe wyjaśnienia i uzasadnienie swojej prośby o zwiększenie budżetu szkoły 

na ten rok. W nim także wspomniała o zabranej jej kwocie ponad 100 tys. zł.  Następnie 

powołała się na Zarządzenie Burmistrza z maja 2010 roku w/s składania wniosków, 

w którym jest mowa o terminie ich składania. Zdaniem Pani Dyrektor zachowała ona, 

wskazany w zarządzeniu, termin 3 tygodni przed planowaną sesją. Wniosek złożyła 

20.października na ręce pani Skarbnik, której wytłumaczyła powody swojej prośby. 

Po tym  wypowiedziała się w sprawie urlopów dla poratowania zdrowia, których 

nie jest w stanie przewidzieć, podobnie jak pan Burmistrz nie był w stanie przewidzieć 

urlopu, którego jej udzielił. Powiedziała także, że kolejną rzeczą, której nie była w stanie 

przewidzieć była  zwiększona od września, w ramach rekrutacji, liczba  dzieci, a co 

za tym idzie liczba etatów. Dodała, że informowała o tym Burmistrza. Na koniec 

dodała, że czuje się szykanowana.  

Pani Magdalena Stasiak zapytała Burmistrza i panią Skarbnik o to, kto występuje 

z wnioskiem o zabezpieczenie środków finansowych w sytuacji gdy nauczyciel 

wybiera się na urlop dla poratowania zdrowia. 

Skarbnik jeżeli dyrektor placówki wybiera się na urlop dla poratowania zdrowia, 

to powinien go ująć w budżecie szkoły, ponieważ przysługujące mu świadczenia 

będą wypłacane właśnie z tego budżetu. Każdy dyrektor ma głównego księgowego, 

który powinien przeliczyć budżet i dopiero zaciągać zobowiązanie wiedząc 

że wystarczy mu pieniędzy. Jeżeli okazuje się, że nie ma wystarczających środków, 

występuje do Rady lub Burmistrza z wnioskiem  o zwiększenie środków na zaplanowany 

urlop. Taka jest procedura. Niezależnie czy urlop dotyczy dyrektora, czy nauczyciela 

środki na wypłatę świadczenia znajdują się na koncie jednostki, a ich dysponentem 

jest dyrektor placówki. 

Burmistrz zwrócił się do pani G. Krawczyńskiej podając następujące daty: 

od 1.września 2014 r. do 31.sierpnia 2015 r. ; od 1.listopada 2014 r. 

do października 2015 r.  i wyjaśniając, że zgodnie z podanymi datami budżet 

przedstawiony przez panią Dyrektor powinien uwzględniać chociaż część wydatków. 

Z danych, którymi dysponuje Burmistrz wynika, że większość urlopów była 

zaplanowana do końca sierpnia 2015 r. i rozpoczęła się jeszcze przed przedstawieniem 

planu budżetu RM.  Zdaniem Burmistrza Pani Dyrektor miała rok, na to żeby uwzględnić 

zwiększenie kosztów w budżecie dodając jednocześnie, że jako Burmistrz dowiedział 

się o nich w październiku br.  

Pani Barbara Wierzbicka poprosiła Burmistrza o wyjaśnienie skąd wzięło się 

stwierdzenie, że zabrał on SP nr 3 ponad 100 tys. zł.  



Skarbnik  wyjaśniła, że Burmistrz musi złożyć do 15 listopada projekt budżetu miasta, 

przedstawić go Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Radzie Miasta. Pan Burmistrz 

złożył projekt zgodnie z dokumentami przedłożonymi przez panią Dyrektor. W związku 

ze zmianą klasyfikacji budżetowej konieczne było przeniesienie środków, o których 

mówimy na inne paragrafy, które uwzględniają płace i pochodne od wynagrodzeń. 

Budżet nie został zmieniony.  

Pani Grażyna Krawczyńska przyznała, że środki zostały rozdysponowane, ale nie 

w wysokości 190 tys. zł, o których wspomniała.  

Pani Barbara Gil odniosła się do wcześniejszej wypowiedzi dyrektor SP nr 3 

i powiedziała, że zawsze pracuje przy otwartej kurtynie. Podczas poprzedniej sesji RM 

pani dyrektor podała powody, dla których brakuje 150 tys. zł w budżecie szkoły, pani 

Skarbnik przeanalizowała je i wyciągnęła wnioski, które dziś zostały podane 

do publicznej wiadomości. Poza tym odniosła się do informacji zawartej w piśmie 

wyjaśniającym Burmistrza do Rady Miejskiej, w którym jest informacja, że Burmistrz 

wnosi o pouczenie dyrektora jednostki. Następnie powiedziała, że to nie należy 

do kompetencji Rady, a Burmistrza i czeka na to w jaki sposób Burmistrz pouczy panią 

Dyrektor o odpowiedzialności za naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 

 

Przewodniczący obrad zapytał radnych czy mają pytania do innych punktów 

uchwały w/s zmian budżetowych na 2015 r. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący obrad poddał uchwałę pod głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-15) podjęła 

 

UCHWAŁĘ NR 149/XV/2015 

w/s zmian do budżetu na 2015 r. 

 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 27-go. Sprawy różne. 

 

Pani Barbara Gil nim przeszła do przedstawienia sprawy poinformowała zebranych, że 

nie sprawdzała jeszcze informacji, którą za chwilę poda. Powiedziała, że  zgłosiły się 

do niej dwie sierpczanki z informacją o zwisających przewodach linii elektrycznej, przy 

cmentarzu, które dotykają gałęzi drzew i podczas wiatru iskrzą.  Poprosiła o zajęcie się 

tą sprawą.  

Burmistrz zapytał radną czy ma informacje którego odcinka ulicy dotyczy problem. 

Pani Barbara Gil uzupełniła swoją wypowiedź podają, że dotyczy to miejsca, w którym 

są sprzedawane znicze. 



Pani Barbara Wierzbicka  zapytała Burmistrza czy można naprawić chodnik znajdujący 

się u szczytu MBP,  prowadzący na parking przy sklepie Biedronka. W okresie deszczu 

stoi na nim woda, która wylewa się na trawnik uniemożliwiając przejście.  

Pan Zbigniew Długokęcki zapytał Burmistrza o termin uruchomienia „strzałki” 

sygnalizującej możliwość skrętu w prawo, przy poczcie. Następnie podziękował 

w imieniu mieszkańców za bardzo ładny chodnik przy Jeziórkach i zaapelował 

o wykonanie chociaż dwóch  zejść od ulicy Piastowskiej i Świętokrzyskiej. 

Burmistrz poprosił pana Bogdana Ciemieckiego –Naczelnika WIF o informację 

na temat stanu realizacji projektu uruchamiania „strzałki”. 

Pan Bogdan Ciemiecki poinformował, że projekt czeka na zatwierdzenie 

przez Marszałka, jak tylko to nastąpi sprawa zostanie przekazana do MZDW.  

 

 

Pan Jerzy Zbigniew Stachurski przejął prowadzenie obrad Rady Miejskiej.  

 

W tym momencie głos zabrała pani Hanna Przeciszewska – mieszkanka Sierpca, która 

zapytała pana Krzysztofa Piątkowskiego – naczelnika WAG o sposób załatwienia 

sprawy drogi przy kolei. 

Pan Krzysztof Piątkowski odpowiedział, że wnioski od Pani są przekazywane urbaniście, 

który realizuje plan miejscowy na terenie miasta Sierpca czyli centralno-południową 

część miasta. Są one rozpatrywane wraz z innymi wnioskami w trakcie realizacji planu.  

Pani Hanna Przeciszewska zapytała Naczelnika WAG w jaki sposób sprawa zostanie 

załatwiona, ponieważ ona nie otrzymała żadnej odpowiedzi.  

Pan Krzysztof Piątkowski odpowiedział, że na każdy złożony dotychczas wniosek 

są udzielane odpowiedzi, przekazywana jest informacja o tym jak wyglądają prace 

i ich harmonogram.  

Następnie głos zabrała pani Grażyna Krawczyńska, która podziękowała 

za pozytywne rozpatrzenie jej wniosku o zwiększenie budżetu szkoły.  

Przewodniczący Rady zaprosił mieszkańców do udziału 6 grudnia w organizowanych 

przez Urząd i Radę Mikołajkach, życzył obfitego Mikołaja wspominając, że Burmistrz 

i Rada Miejska dali sierpczanom prezent nie podnosząc w tym roku podatków. Złożył 

również życzenia wszystkim Barbarom z okazji zbliżających się imienin. 

Po czym wypowiadając formułę „Zamykam obrady XV sesji Rady Miejskiej Sierpca” 

zakończył posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono, napisano, a po przeczytaniu i przyjęciu go przez Radę 

podpisano. 

 

 

Protokołowała           Przewodniczący obrad 

Dorota Żbikowska       /-/Jerzy Zbigniew Stachurski 

                 Przewodniczący RM 


